
   

      
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O60/KdB/2018-07      

betreft 2de commissie 

Mevrouw Goedele De Cock , voorzitter, opent de zitting om 18.00 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering/ het 
werkbezoek van resp. 16 en 23 mei 2018 

Geen opmerkingen 

2. Onderwijs – reglementering 

Vaststelling van de gemeenschappelijke tekst van het 
reglement van de Provinciale Scholen voor het Buitengewoon 
Lager Onderwijs schooljaar 2018 - 2019 en opheffing van het 
reglement van 21 juni 2017 

3. Onderwijs – reglementering 

Vaststelling van het reglement van de Provinciale School 
voor Buitengewoon Secundair Onderwijs Spectrum te 
Buggenhout schooljaar 2018 -2019 en opheffing van het 
reglement van 21 juni 2017 

4. Onderwijs - reglementering 

Vaststelling van het reglement voor het Provinciaal 
Instituut Heynsdaele te Ronse schooljaar 2018 -2019 en 
opheffing van het reglement van 21 juni 2017 

5. Onderwijs - reglementering 

Vaststelling van het reglement voor de Provinciale centra 
voor Volwassenenonderwijs Secundair Onderwijs 
schooljaar 2018 – 2019 en opheffing van het reglement 
van 21 juni 2017 

6. Onderwijs – reglementering 

vergadering van 13 juni 
2018      

Aanwezig 

Alici Dursun, Blommaert 
(secretaris) , 
Bart,Bourleau Stephan, 
Carteus Paul, De Cock 
Goedele ( voorzitter) ,De 
Merlier Vera, De Meyer 
Luc, De Sutter Hilde, 
Franck Rik, Gillis Riet, 
Haentjens Magda, Leroy 
Hugo, Maes Luc, Moens, 
Kurt, Moens Tim, 
Scheire Eric, Van Boven 
Lena, Van De Populiere 
Marleen, Van Pée Jef,  
De Troyer Greet ( 
voorzitter provincieraad) 

Verontschuldigd 

Gedeputeerden 
Vercamer, Verhoeve en 
Dauwe, De Cuyper Jo ( 
ondervoorzitter) 
 
 
 
Plaatsvervangende 
Leden 
 
Otte Dirk 
 
Gedeputeerden 
 
Gedeputeerden Hertog 
en Couckuyt 
 
Aanwezige Technici 
 
De Smet Nico, De Pauw 
Hedwig, Goethals 
Kristof, Lippens Anneke, 
Pattyn Sandra, 
Rombouts Jo, Van Loo 
Wim, Van Wichelen 
Peter 
 
de Boevere Kristel 
ambtenaar -verslaggever 
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Vaststelling van de gemeenschappelijke tekst van het 
reglement PCVO HBO5 schooljaar 2018 – 2019 en 
opheffing van het reglement van 201 juni 2017 

7. Onderwijs - reglementering 

Vaststelling van het Centrumreglement voor de specifieke 
lerarenopleiding – Het Perspectief PCVO schooljaar 2018 
– 2019 en opheffing van het reglement van 21 juni 2017 

8. Onderwijs - reglementering 

Vaststelling van de gemeenschappelijke tekst van het 
reglement van de Provinciale Scholen voor het gewoon 
Voltijds Secundair Onderwijs schooljaar 2018 – 2019 en 
opheffing van het reglement van 21 juni 2017 

9. Onderwijs – reglementering 

Vaststelling van het reglement van het Provinciaal 
Centrum voor het Deeltijds Onderwijs te Eeklo schooljaar 
2018 – 2019 en opheffing van het reglement van 21 juni 
2017 

 

De agendapunten 2 tot en met 9 worden samen behandeld. 

De heer Kurt Moens maakt een algemene opmerking bij de 
reglementen en meer in het bijzonder wat betreft het rookverbod. 

Men beseft dat het een decretale verplichting is maar in se 
vindt men het te verregaand om ook rookverbod op te leggen bij extra 
muros activiteiten. 

Mevrouw De Troyer, voorzitter van de provincieraad, doet een 
insteek vanuit gezondheidspreventie m.n. roken is kankerverwekkend 
en vraagt zodoende begrip voor het ingeschreven rookverbod. 

Mevrouw Marleen Van de Populiere stelt dat net datgene dat 
‘verboden’ is, ‘aantrekkelijk’ is voor jongeren. Het zal er dus allemaal 
niet eenvoudiger op worden.  

Mevrouw Magda Haentjens stelt: wat op school niet kan, kan 
ook niet op uitstappen.  

10. Onderwijs - patrimonium 

Vormingsleergang voor Sociaal en Pedagogisch Werk Gent 
vzw en overname door de provincie 
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Machtiging van de deputatie tot aankoop van onroerende 
goederen tegen overname leningslast  

Geen opmerkingen 

11. Domein Puyenbroeck te Wachtebeke  - logistiek 

Vestigen erfdienstbaarheid van ondergrondse leidingen voor 
het aanleggen van glasvezelkabels door Telenet en machtiging van de 
deputatie 

De heer Eric Scheire stelt de vraag of het hier over een soort 
van ruilhandel gaat en of dit dan zomaar kan? 

Gedeputeerde hertog antwoordt dat dit als het ware een soort 
van gift is. 

De heer Kristof Goethals vult aan dat de uitvoering volledig bij 
Telenet ligt. Het is in ons voordeel. Telenet maakt eerst de sleuf, zij 
leggen hun kabels erdoor, en wij mogen onze kabel op hun kosten er 
dan ook door laten trekken. We hebben dus geen kosten. Op termijn 
hebben we wel het onderhoud van onze eigen kabel 

I.v.m. de akte erfdienstbaarheid is, na bevraging, het antwoord 
van gedeputeerde Hertog aan de commissie: 

De akte erfdienstbaarheid waarvan sprake in het raadsdossier 
(Nano 1802691) wordt momenteel in samenwerking van beide partijen 
opgemaakt, om pragmatische redenen (vooral snelheid). 

De akte is klaar op enkele formele gegevens na. Ze zal 
worden verleden door de provinciegouverneur. De aktekosten zijn 
voor Telenet. Deze beperken zich tot de prijs van een bodemattest: 52 
euro. 

 

12.  APB Provinciaal domein De Gavers te Geraardsbergen 

Jaarrekening en jaarverslag 2017 

Goedkeuring 

 

Geen opmerking 

13.  Erfgoed - reglementering 

Vaststelling van het reglement voor de tijdelijke opname en 
noodopvang van archeologische ensembles en onroerend 



 p. 4/12 
 

./... 

erfgoedelementen uit Oost-Vlaanderen evenals de behandeling van 
erfgoedcollecties in de anoxiekamer in het Erfgoeddepot van het 
provinciaal Erfgoedcentrum Ename, inwerkingtreding op 01 juli 2018 

Geen opmerkingen 

14. Erfgoed - reglementering 

Vaststelling van het reglement m.b.t. de overdracht van 
archeologische ensembles, stalen en onderdelen van beschermd of 
waardevol onroerend erfgoed aan het Archeodepot Velzeke of het 
Erfgoeddepot Ename, inwerkingtreding op 01 juli 2018 

Geen opmerkingen 

15. Erfgoed 

Site Scheepswerven baasrode - kader 

Goedkeuring van de kaderovereenkomst tussen de provincie, 
de stad Dendermonde, de vzw Scheepvaartmuseum Baasrode en de 
vzw School voor Scheepsmodelbouw 

De heer Eric Scheire stelt in naam van mevrouw Demuyt 
volgende vragen: 1) is het de bedoeling dat er een personeelslid wordt 
aangeworven ? 2) er staat budgetair 1,8 mio euro voorzien. Hoe ziet 
men die te besteden? 

De heer Jo Rombouts heeft te kennen dat er nu al een 
deeltijds personeelslid tewerkgesteld is (Peter Van Wichelen). 
Naargelang het dossier aan belang wint zal er meer en meer fysiek en 
meer tijdsbesteding aanwezig zijn op het terrein, zij het dat het de 
bedoeling is om dit in samenwerking te doen tussen professionals en 
vrijwilligers op het terrein. 

Wat het budget betreft: de kaderovereenkomst die voorligt is 
een noodzakelijke voorwaarde om de besteding van de budgetten 
mogelijk te maken. 

De heer Van Pée vraagt uitleg bij de scheepsterm ‘botter’. 
‘Botter’ staat voor een houten boot die instond voor het transport van 
paling(vangst). 

16. Waalse Krook cvba 

Algemeen Addendum bij de aandeelhoudersovereenkomst 

- Goedkeuring van het Algemeen Addendum 
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- Cederen van de vordering op de cvba aan de stad gent en 
uitbating van het saldo van de renteloze lening aan de 
cvba 

Hier zijn tussenkomsten van de heer Rik Franck, de heer Paul 
Carteus en mevrouw Magda Haentjens 

De heer Hedwig De Pauw geeft volgende toelichting bij de 
vragen: 

De provincie heeft zich destijds geëngageerd om voor een 
bedrag van 10 mio EUR te participeren in de Waalse Krook. De 
provincie besliste daartoe een kapitaalsinbreng te doen van circa 4 
mio en het saldo van circa 6 mio in te brengen als renteloze lening; De 
renteloze lening zou worden terugbetaald door de cvba maar omdat 
de gebruikers jaarlijks een vergoeding voor het gebruik van het 
gebouw betalen aan de cvba in het kader van de BTW-regeling voor 
de cvba Waalse Krook is dat voor de cvba een nuloperatie. Echter, 
door de afslanking van de provinciale bevoegdheden kon de provincie 
niet anders dan beslissen geen gebruik te maken van het gebouw wat 
maakte dat terwijl de cvba de lening aan de provincie zou afbetalen er 
geen inkomsten van de provincie tegenover zouden staan wat het 
financieringsmodel van de cvba zou ontwrichten. 

De oplossing die wordt voorgesteld bestaat erin dat de 
provincie haar vordering ten aanzien van de cvba overdraagt aan de 
stad Gent die dan jaarlijks een terugbetaling ontvangt van de cvba 
maar ook een daarmee overeenstemmende jaarlijkse 
gebruikersvergoeding betaald aan de cvba waarmee het 
financieringsmodel wel overeind blijft. 

Om evenwel de rechten van de provincie maximaal te 
vrijwaren wordt in een algemeen addendum bij de oorspronkelijke 
overeenkomst dat het proportioneel aandeel van elke aandeelhouder 
in het gebouw vastlegt, het oorspronkelijk aandeel van de provincie 
(circa 25% van het geheel) gevrijwaard. De provinciale aanbreng 
wordt na de overdracht aan gent van de renteloze lening van 6 mio, 
dus gereduceerd tot 4 mio MAAR het proportioneel aandeel in de 
eigendom van het gebouw, ter waarde van 15 mio EUR ( actuele 
waarde) blijft verzekerd en ook het aantal bestuursmandaten en de 
zeggenschap van de provincie blijven ongewijzigd. 

17. Erediensten 

Islamitische Gemeenschap Tevhid Camii te Gent 

Jaarrekening 2017 

Verlenen van gunstig advies 
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De heer Kurt Moens stelt dat deze gemeenschap als 
voorbeeldgemeenschap mag aanzien worden. 

 

18. Erediensten 

Islamitische gemeenschap Ensarija te Gnet 

Jaarrekening 2017 

Verlenen van gunstig advies 

 

Geen opmerkingen 

19. Erediensten 

Kathedrale gemeenschap Sint-Baafs te Gent 

Jaarrekening 2017 

Verlenen van gunstig advies 

 

Geen opmerkingen 

20. Erediensten 

Orthodoxe kerkfabriek Heilige Apostel Andreas en Heilige 
 Materne te Aalst 

Jaarrekening 2017 

Verlenen van gunstig advies 

 

De heer Kurt Moens heeft een vraag bij de uitgaven erelonen. 

De heer Nico De Smet verklaart dat de kerk , welke destijds bij 
erkenning bezocht is, zeer zwaar onderkomen is. De kerk is van de 
Katholieke kerkfabriek zelf en is in erfpacht gegeven aan de 
Orthodoxe. Er is veel restauratie en renovatie nodig. Wil men een 
beroep doen op de subsidies van Vlaanderen dan moet men een 
beheersplan voorleggen en aldus is er bijstand nodig van een 
architect. Vandaar de nota honoraria, maar hierin komt de provincie 
financieel niet tussen want de erfpacht beantwoordt niet aan de 
voorwaarden van art 52 .1 van het eredienstendecreet. 
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Mevrouw De Troyer, voorzitter van de provincieraad, voegt toe 
dat de erelonen bepaald zijn door de orde. 

21. Vrijzinnigen 

Provinciale Instelling voor Morele Dienstverlening Oost-
Vlaanderen 

Begrotingswijziging 2018/1 

Verlenen van gunstig advies 

 

De heer Kurt Moens spreekt in naam van de fractie. 

Men ervaart het als ware er hier gehandeld met 2 maten en 2 
gewichten in vergelijking met andere godsdiensten en overtuigingen. 

Men vraagt in hoeverre de conclusie overtuigend geschreven 
is vanuit de administratie. 

De heer Nico De Smet verwijst naar de dading van februari. 
Deze is toen voorgelegd en goedgekeurd. Er zijn op dat moment 
wederzijdse toezeggingen gedaan. In uitvoering daarvan is er met de 
mensen van de PIMD rond de tafel gezeten. Zij hadden op voorhand 
hun stukken doorgestuurd. Ze zijn zorgvuldig onder het bedrag van 
1,1 mio EUR gebleven. Dit was het kader in de dading dat was 
vastggelegd. 

De vergelijking met orthodoxe en islamitische 
geloofsgemeenschap gaat niet op omdat dit Vlaamse materie is. Dit 
hier is federale wetgeving. Zij zijn gevat door de wet van 2002 en die 
geeft speelruimte. Als provinciebestuur proberen we hen zo dicht 
mogelijk bij de les te houden. 

22. Vrijzinnigen 

Provinciale Instelling voor Morele Dienstverlening Oost-
Vlaanderen 

Begroting 2019 

Verlenen van gunstig advies 

 

Geen opmerkingen 
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23. Wonen  

Fusie door sociale huisvestingsmaatschappijen 

Fusie door overneming van de gewestelijke maatschappij voor 
Volkswoningen door WoonAnker Waas 

- Goedkeuring van het fusievoorstel en de voorgestelde 
statutenwijziging 

- Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger in de Algemene vergadering 

- Voordracht van 2 vertegenwoordigers in de Raad van 
bestuur cf. de gender verplichting en in hiërarchische 
volgorde 

 

Mevrouw Goedele De Cock, voorzitter merkt op dat het moet 
zijn: overname door WoonAnker en de nieuwe naam van de 
maatschappij wordt WoonAnker Waas 

 

Mevrouw Magda Haentjens heeft de kapitaalwaarde 
opgezocht en stelt de vraag hoeveel % ( in kapitaal/ aandelen) de 
provincie in de nieuwe maatschappij vertegenwoordigt (in 
kapitaal/aandelen)? Wat is de vertegenwoordiging van de provincie in 
de nieuwe maatschappij? 

Gedeputeerde Couckuyt heeft dit laten bekijken wat betreft het 
aandeel van de provincie m.n.: 

Op dit moment heeft de provincie volgende 
aandelenpakketten en zetels in de RvB: 

- In Sint- Gillis- Waas 16 % van de aandelen en 1 zitje in de 
RvB 

- In Temse 7,5% van de aandelen en 1 zitje in de RvB 

In de fusiemaatschappij wordt dit 11% van de aandelen en 1 
zitje op de 9 in de RvB; maar zoals gezegd zal deze reductie pas na 
de verkiezingen van 14/10/2018 gebeuren, dus na 1/1/2019 

Wat er aan vertegenwoordiging afgesproken is: Naar 
aanleiding van de fusie zullen de 2 Raden van Bestuur in elkaar 
worden geschoven zonder reductie van het aantal mandaten of zetels. 
Deze reductie zal pas geschieden na 1/1/2019, op het moment dat de 
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gemeenten en de provincie haar nieuwe mandaten moeten aanduiden 
. Er zal dus deze legislatuur niemand zijn zitje kwijtspelen 

24. Wonen 

Fusie sociale huisvestingsmaatschappijen 

Fusie door overneming van Ninove Welzijn cvba Volkswelzijn 
cvba 

Goedkeuring van het fusievoorstel en de voorgestelde 
statutenwijziging 

 

Gedeputeerde Couckuyt licht toe: 

Provincie heeft vernomen dat het schepencollege van Ninove 
nog niet heeft beslist. Men zal wellicht de vergadering over de fusie 
uitstellen. Wij hebben nog tijd tot aan de provincieraad om het dossier 
te verdagen. 

De heer Bart Blommaert stelt dat wat er op de laatste RvB is 
voorgelegd: Vanuit Ninove zelf is er op dit moment geen draagvlak, 
wat niet wil zeggen dat het de intentie is om de fusie af te schieten 
(verre van). Men wil echter een aantal verfijningen zien, en aantal 
bijsturingen in de voorliggende teksten ter optimalisering van de 
opstart van de samenwerking. Daarom heeft mevr. Tania De Jonghe 
(Burgemeester Ninove) bij mail gevraagd om dit uit te stellen. 

We kunnen de A.V. verdagen naar een latere datum. De 
intentieverklaring dient uiterlijk ingediend te zijn tegen 31/12/2018 en 
dan hebben we tijd tot 2024 (is juridische context). 

Gedeputeerde Couckuyt vraagt om een duidelijk signaal en 
motivering vanuit Ninove. De gedeputeerde stelt dat de periode van nu 
tot aan de provincieraad woensdag aanstaande duidelijkheid zal 
verschaffen over welke houding hier dient aangenomen te worden. 
Het is niet één van de aandeelhouders, Stad Ninove, die zal bepalen 
of het geagendeerd wordt of niet. 

De heer Bart Blommaert wenst te weten van wie men een 
signaal wil. 

Gedeputeerde Couckuyt stelt dat wij als provincie onze 
belangen moeten verdedigen. Het uiteindelijk finaal resultaat ziet men 
op de A.V. Het ziet ernaar uit dat niet alles even zorgvuldig behandeld 
is (synergieën), maar gedeputeerde Couckuyt wacht af. 

De heer Blommaert stelt dat hij moeilijk vanuit de RvB kan 
spreken.  
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Gedeputeerde Couckuyt stelt dat we als provincie maar 
kunnen handelen met de beslissingen die we gekregen hebben. We 
moeten onze belangen nakijken want 1 van de partijen (een 
belangrijke) is niet tevreden.  

 

Mevrouw De Troyer, voorzitter van de provincieraad, stelt dat 
dit punt op de agenda van de komende provincieraad staat dd woe 
20/06/2018 en aldus nu op de commissie komt om de inhoud te 
bespreken maar nu te horen krijgt met alle respect voor de bevoegde 
gedeputeerde: ‘Ik moet nog signalen krijgen en afhankelijk van die 
signalen zal het behandeld worden’. Op basis hiervan beslis ik dat hier 
dan niet over de INHOUD gesproken is nl; of Ninove Welzijn kan 
fusioneren met Volkswelzijn Dendermonde. Het verslag van de RvB zit 
niet in het dossier van 31/05/2018. 

Gedeputeerde Couckuyt merkt op dat er op deputatie geen 
vuiltje aan de lucht bleek te zijn (geagendeerd op basis van een 
verslag/vraag) en dat het vandaar doorgaat naar de Raad. Het is de 
Raad die finaal zal beslissen of het verdaagd wordt of niet. 

De heer Bart Blommaert vraagt of een provincieraadslid op de 
raad mag vragen om dit te verdagen. 

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt bevestigend. 

De opmerking komt ook hier i.v.m de vertegenwoordiging in 
de maatschappijen. Gedeputeerde Couckuyt stelt dat naar aanleiding 
van de fusie de 2 Raden van Bestuur in elkaar zullen geschoven 
worden zonder reductie van het aantal mandaten of zetels. De 
reductie zou pas geschieden na 1/1/2019 op het moment dat de 
gemeenten en de provincie haar nieuwe gemandateerden moeten 
aanduiden. De gedeputeerde maakt zich sterk dat de verhouding 
gehandhaafd zal blijven. 

Mevrouw Haentjens doet een tussenkomst en probeert naar 
analogie met de fusie van Sint-Gillis-Waas en Temse de hele situatie 
met Ninove te ontwarren. Ze pleit ervoor om dit project /deze hele 
samenwerking maximale kansen te geven  

Gedeputeerde Couckuyt waarschuwt voor één ding nl. door dit 
dossier te verdagen (‘we hebben nog een aantal dagen om de Raad te 
overtuigen hoe er moet gestemd worden’) als dit aanleiding geeft dat 
Ninove zich ondervertegenwoordigd voelt en de provincie eruitdrijft?? 
De gedeputeerde stelt de vraag wat de pijnpunten zijn en of het 
misschien te maken heeft met de vertegenwoordiging in de nieuwe 
samenstelling? 

De heer Blommaert ontkracht dit.  
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De heer Rik Franck merkt op dat cfr. vorige commissie / ander 
dossier en andere maatschappij: inhoudelijk veel te weinig 
achtergrondinformatie is bij deze dossiers. 

De heer Bart Blommaert stelt dat dit allemaal in orde is, dat 
het ook niet te maken heeft met de vertegenwoordiging. Hij vraagt 
NinoveWelzijn een kans te geven eruit te geraken en uit te stellen tot 
in september.  

Mevrouw De Troyer, voorzitter van de Provincieraad, stelt dat 
het op de agenda van de provincieraad staat. Men kan het alleen 
uitstellen. 

Er zijn onduidelijkheden in het dossier. Dit is dus mogelijk. 

Gedeputeerde Couckuyt stelt dat er dus een nieuw besluit zal 
moeten komen.  

 

25. APB Provinciaal Zorgcentrum Lemberge 

Jaarrekening 2017 

Goedkeuring 

Gedeputeerde Couckuyt heeft de geconsolideerde winst mee: 
564 454 EUR 

 

26. Mondiale solidariteit – Thuiszorg in Buzau (Roemenië) 

Toekenning subsidie 2018 aan Crucea Alb Galbena Buzau en 
aan het Wit- Gele kruis Vlaanderen 

Gedeputeerde Couckuyt licht toe dat de overheid zijn 
verantwoordelijkheid opneemt in dit dossier en naarmate wij als 
provincie afbouwen ze zelf met middelen over de brug komen. In het 
verleden was dit niet het geval. 

De heer Van Pée bevraagt de einddatum. Het project stopt 
volledig eind 2019 

 

27. Varia 

Geen opmerkingen 

 



 p. 12/12 
 

./... 

De zitting wordt beëindigd om 19u 

 

Gent, 13 juni 2018     

Kristel de Boevere   Goedele de Cock 

Ambtenaar-verslaggever  Voorzitter 
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